

Message from Dr. **Eric Feigl-Ding** : 2 important points:

- British leaders have really failed to protect children. Shameful. Children will transmit the virus and also infect adults. Right?

- Deaths linked to # COVID19 are also increasing in **Alberta** in Canada, despite Canada being one of the most vaccinated countries in the world. This is because the **Delta variant** accounts for **35%** of cases in that province. Despite this fact, **Alberta** lifted almost all of its remaining COVID-19 restrictions on Thursday, July 1st. The province of **Quebec** has also lifted the restrictions and even the wearing of a **mask** is no longer mandatory. Really. Friends, **raise your voices to save us** so that we avoid the case of Australia where authorities reported nearly **100% domestic transmission** with the Delta variant. This variant is extremely contagious; and even with a vaccinated workforce, there is still the potential for **transmission** "

via @DrEricDing, @Cleavon_MD, @PeterHotez, @imgrund, @DFisman, @BogochIsaac, @vanranstmarc, Erika Vlieghe, @Emmanuel_microb, @drphildevos...
https://twitter.com/rupert_pearse/status/1411214888098217988

Message du dr. Eric Feigl-Ding : 2 points importants :

- Les dirigeants britanniques n'ont vraiment pas réussi à protéger les enfants. Honteux. les enfants vont transmettre le virus et infecter aussi les adultes. ou bien?

- Les décès liés au #COVID19 augmentent également en **Alberta** au Canada, bien que le Canada soit l'un des pays les plus vaccinés au monde. C'est que le **variant Delta** compte pour **35%** des cas dans cette province. Malgré cela, l'**Alberta** a levé presque toutes ses restrictions COVID-19 restantes le jeudi 1er juillet. La province de Québec aussi a levé les restrictions et même **le port du masque n'est désormais plus obligatoire**. Vraiment. Les amies, **levez vos voix pour nous sauver** pour qu'on évite le cas de l'Australie où les autorités ont signalé **une transmission domestique de près de 100 % avec le variant Delta**. Ce variant est extrêmement contagieux; et même avec une main-d'œuvre vaccinée, il y a toujours un potentiel de **transmission**"

linktr.ee/feline_father (' Twitch COVID-19 FAQ links via @JoshuaZerbel, @PeterHotez ')

linktr.ee/Pur_Papa (' Covid-19 Denier Cheat-sheet via @JoshuaZerbel, @PeterHotez ')

outbreak.info/location-reports (' SARS-CoV-2 (hCoV-19) Mutation Reports, via @JoshuaZerbel, @PeterHotez ')

mayoclinic.org/diseases-conditions/coronavirus/in-depth/coronavirus-long-term-effects/art-20490351
(' COVID-19 symptoms can sometimes persist for months. The virus can damage the lungs, heart and brain, which increases the risk of long-term health problems. via @JoshuaZerbel, @PeterHotez. ')

-----Stay Safe!-----